
Z A P I S N I K
sa  TREĆE  sednice Skupštine grada

Čačka održane 31. avgusta  2012. godine,
  u velikoj sali Skupštine grada

Čačka  u Čačku

Sednica je počela rad u 10 sati i 15 minuta.

Sednicu  je,  u  skladu  sa  članom  123.  Poslovnika  Skupštine   otvorio  i 
predsedavao joj Veljko Negovanović, predsednik Skupštine grada Čačka.

Predsednik Skupštine je obavestio odbornike da je na početku sednice, prema 
obaveštenju koje je dobio od Stručne službe skupštine, prisutno 55 odbornika. 

Pored  odbornika  sednici  Skupštine  su  prisustvovali  Gradonačelnik,  članovi 
Gradskog  veća,  predstavnici  Gradskih  uprava  i  predstavnici  sredstava  javnog 
informisanja.

Sednici  od početka do zaključenja nisu prisustvovali  odbornici  Slobodanka 
Urošević, Radisava Obrenović  i Gradimir Aleksić                                                 koji  
su  prijavili  da  iz  opravdanih  razloga  nisu  u  mogućnosti  da  prisustvuju  sednici 
Skupštine.  Odsustvo sa sednice je prijavio i Nemanja Trnavac član Gradskog Veća. 

Predsednik  Skupštine  je  obavestio  da  su  obrazovane  odborničke  grupe  u 
Skupštini grada, a zatim je pročitao imena predsednika odborničkih grupa. 

Predsedavajući, predsednik Skupštine je potom obavestio odbornike da su im 
uz poziv za današnju sednicu Skupštine dostavljeni  zapisnici sa prve i druge sednice 
Skupštine,  radi usvajanja.

Pitao je odbornike da li ima primedaba na zapisnik sa prve sednice Skupštine 
od  20. juna  i 12. jula 2012. godine.

Pošto se niko nije javio za reč, Skupština je, sa 54 glasa za, donela sledeći

Z a k lj u č a k

Usvaja se zapisnik sa prve  sednice Skupštine grada Čačka od   20. junai 12. 
jula   2012. godine, bez primedaba. 

Zatim je pitao odbornike da li ima primedaba na zapisnik sa druge sednice 
Skupštine od  12. jula  2012. godine.

Pošto se niko nije javio za reč, Skupština je, sa 57 glasova za, donela sledeći

Z a k lj u č a k

Usvaja se zapisnik sa druge sednice Skupštine od 12. jula 2012. godine, bez 
primedaba.



Zatim je predsedavajući, predsednik Skupštine  obavestio odbornike da im je 
predlog dnevnog reda sa odgovarajućim materijalom  dostavljen uz poziv za sednicu.

Pitao je odbornike da li ima predloga za izmenu ili dopunu dnevnog reda.
Za reč se javio Aleksandar Radojević koji je predložio da se ubuduće ostavke 

na  funkciju  odbornika  i  Odluka  o  verifikaciji mandata odbornika razmatraju  kao 
poslednje tačke dnevnog reda.  Ukazao je da je predlog Odborničke grupe SNS za 
članove  radnih  tela  Skupštine  potpisao  predsednik  Gradskog  odbora  ove  stranke 
Radenko Luković, pa je sugerisao da se ubuduće ne dešavaju slični propusti.

 Pošto  se više niko nije javio za reč, Skupština je sa 54 glasa za, utvrdila 
sledeći 

D n e v n i   r e d: 

1. Predlog rešenja o prestanku mandata odbornika

2. Predlog  odluke  o  verifikaciji  mandata  novoizabranim  odbornicima 
Skupštine grada Čačka

3. Izbor zamenika predsednika Skupštine

4. Predlog zaključka o utvrđivanju ukupne vrednosti nepokretnosti
vojnog kompleksa „Klub vojske“ Čačak

5. Predlog zaključka u vezi ponude Ministarstva odbrane za prenos
prava korišćenja na k.p. br. 4458/301 KO Čačak

6. Izbor stalnih radnih tela Skupštine grada Čačka

7. Predlog rešenja o razrešenju i imenovanju Izborne komisije grada Čačka u 
stalnom sastavu

RAD PO POJEDINIM TAČKAMA DNEVNOG REDA

PRVA TAČKA: Predlog rešenja o prestanku mandata odbornika

Predsednik Skupštine je konstatovao da je prestao mandat odbornika Mirjani 
Đoković, Saši Obradović i Snežani Bogosavljević – Bošković, zbog podnetih ostavki.
  

Skupština je, zatim,  donela 

R EŠENJE
O PRESTANKU MANDATA ODBORNIKA,

tako  što  mandat  odbornika  prestaje  Mirjani  Đoković,  Saši  Obradoviću i  prof.  dr 
Snežani Bogosavljević-Bošković.

Rešenje je sastavni deo zapisnika.



DRUGA TAČKA: Predlog odluke o verifikaciji mandata novoizabranim
                               odbornicima Skupštine grada Čačka

Uvodno izlaganje po ovoj tački dnevnog reda podnela je Gordana Plazinić – 
Cikić, predsednik Komisije za kadrove i mandatno-imunitetska pitanja. 

Predsednik Skupštine je otvorio pretres.

Pošto se  niko nije javio za reč u pretresu, Skupština sa 56 glasova za, donela 

O D L U K U
O VERIFIKACIJI MANDATA NOVOIZABRANIM
ODBORNICIMA SKUPŠTINE GRADA ČAČKA,

u tekstu koji je odbornicima dostavljen u materijalu za sednicu Skupštine.

Odluka je sastavni deo zapisnika.

Pošto je predsednik Skupštine konstatovao da je doneta Odluka o verifikaciji 
mandata,  obavestio  je odbornike da treba da daju zakletvu  i  pozvao novoizabrane 
odbornike   i odbornika Brankicu  Terzić,  koja  nije  prisustvovala  prethodnim 
sednicama, da ustanu i izgovaraju reči zakletve koje će on čitati.

Predsednik je polako na delove čitao tekst zakletve, a odbornici su ga glasno 
ponavljali.

Zatim je predsednik konstatovao da su odbornici dali zakletvu i zamolio ih da 
tekst zakletve potpišu i predaju sekretaru Skupštine.

Potpisane zakletve su sastavni deo ovog zapisnika.

TREĆA TAČKA: Izbor     zamenika     predsednika     Skup  š  tine  

Predsednik Skupštine je obavestio odbornike da je primio jedan predlog za 
izbor  zamenika  predsednika  Skupštine, koji  je  potpisalo  38  odbornika  i  da  je 
predložen kandidat Vladan Milić. 

Predsednik Skupštine je otvorio pretres.

U  pretresu  su  učestvovali   Boško  Obradović,  Borko  Jovanović,  Dragan 
Andrić, Milan Draškić i Aleksandar Radojević.

Boško  Obradović  je  pitao  zašto  predlog  za  izbor  zamenika  predsednika 
Skupštine nije obrazložen, niti su odbornici upoznati sa biografijom kandidata. Imao 
je  primedbu  jer  u  zapisniku  sa  druge  sednice  Skupštine  nije  navedena  njegova 
diskusija u kojoj je pominjao loše odnose iz prošlosti sadašnjih koalicionih partnera i 
optužbe koje su tada iznosili predstavnici Nove Srbije o pojedincima iz URS. Smatra 
da  posle  svih  iznetih  optužbi  nova  vlast  duguje  izvinjenje  građanima,  zbog 
nekorektnog i neprincipijalnog odnosa, jer u suprotnom građani više ne bi trebali da 
izlaze na izbore. Mišljenja je da, i pored toga što lokalna vlast treba da ima dobru 



komunikaciju  sa  republičkom  vlašću,  ne  znači  da  je  ukinuto  političko  mišljenje. 
Naveo je da zbog  svih iznetih razloga Odbornička grupa „Dveri  srpske“ ne može 
glastati za ovaj predlog, kao i da će ubuduće ukazivati na neprincipijelnosti. 

Borko Jovanović  je  ukratko  izložio  biografiju  kandidata  za  zamenika 
predsednika Skupštine i naglasio da je stranka Ujedinjeni regioni Srbije u koaliciji na 
vlasti zbog želje  za promenama u gradu,  da je ta stranka dobila podršku određenog 
broja građana i da ne treba kandidata za zamenika predsednika Skupštine kritikovati i 
upoređivati sa nekim drugim pripadnicima ove političke opcije. 

Dragan Andrić  se  složio  da  je  trebalo  obrazložiti  predlog  kandidata  za 
zamenika  predsednika  Skupštine,  jer  je  tako  postupano  prilikom  izbora  ostalih 
funkcionera. 

Milan Draškić  je  istakao da  je  izborna  koalicija  NS-DSS vodila  pozitivnu 
kampanju i nije vređala političke protivnike. 

Aleksandar Radojević  je  naglasio  da  je  svako  nevin  dok  se  ne  dokaže 
suprotno, pa je zamolio odbornike da ne iznose optužbe na račun pojedinih lica dok se 
u sudskom postupku to ne dokaže. 

Po zaključenom pretresu, predsednik Skupštine je utvrdio listu kandidata za 
izbor zamenika predsednika Skupštine, tako što je za zamenika predsednika Skupštine 
predložen kandidat liste URS – Vladan Milić.

Predsednik Skupštine je obavestio odbornike da je za sprovođenje izbora 
potrebno izabrati Komisiju za izbor zamenika predsednika Skupštine od pet članova 
sa pet izbornih lista koje su dobile najveći broj odborničkih mesta i predložio da se u 
istu izaberu  Milan Draškić, za predsedavajućeg,  Dragan Brajović, Igor Trifunović, 
Slobodan Nenadić i Miroslav Melajac.

Skupština je, zatim sa 60 glasova za, usvojila predloženi sastav Komisije. 
Zatim se  pristupilo  glasanju,  tako  što  je  predsedavajući  Komisije  prozivao 

odbornike i uručivao im glasačke listiće. Glasanje je obavljeno tajno. 
Nakon završenog glasanja predsedavajući Milan Draškić je saopštio da je za 

predlog glasalo 43 odbornika, a da su 23 odbornika bila protiv.

 Predsednik  Skupštine  je,  na  osnovu  rezultata  glasanja,  konstatovao  da  je 
predloženi kandidat Vladan Milić izabran za zamenika predsednika Skupštine grada 
Čačka. 

Zatim se Skupštini  obratio  izabrani  zamenik  predsednika Skupštine Vladan 
Milić, zahvalio se na izboru i rekao da će se u svom radu truditi da se potpuno posveti  
gradu i nada se da će pojedinci promeniti negativno mišljenje. 

Rešenje o izboru zamenika predsednika Skupštine je sastavni deo zapisnika.
Zatim je  predsednik  Skupštine  pozvao izabranog zamenika  predsednika  da 

zauzme mesto za predsedavajućim stolom.  



ČETVRTA TAČKA: Predlog     zaklju  č  ka     o     utvr  đ  ivanju     ukupne     vrednosti   
                                    nepokretnosti     vojnog     kompleksa   „  Klub     vojske  “ Č  a  č  ak  

Objedinjeno uvodno izlaganje po četvrtoj i petoj tački dnevnog reda podneo je 
Ljubodrag Petković, sekretar Skupštine grada Čačka.

Predsednik Skupštine je otvorio pretres.

U  pretresu  su  učestvovali  Milan  Roganović,  Branislav  Lazović,  Dmitar 
Popović, Dragan Bisenić, Veljko Negovanović, Nadežda Simović, Kosta Milošević, 
Milan Bojović, Radenko Luković i Aleksandar Tanasković. 

Milan Roganović je imao više pitanja koja su se odnosila na to ko je vršio 
procenu kupljene nepokretnosti, kako je moguće da je preplaćena tako velika suma, 
da li  je  isplata  izvršena  iz  budžetskih  sredstava  ili  iz  kredita  i  da li  su u proceni 
učestvovali veštaci građevinske struke. Sugerisao je da se ubuduće prilikom kupovine 
nepokretnosti  u  proceni  vrednosti  imovine  u  komisiji  budu  i  članovi  građevinske 
struke kako bi procena bila realna. Upozorio je da, kako bi bili ispravljeni propusti iz 
prošlosti  ne treba  činiti nove loše poteze.

Branislav Lazović je podsetio da je prilikom kupovine ovog objekta glasao za, 
ali je pitao kako je moguće da neko, ako se domaćinski ponaša, tek posle tri godine 
utvrdi  da  je  učinjena  greška.  Smatra  da  zbog takvih  i  sličnih  propusta  ovaj  grad 
propada a mladi odlaze u inostranstvo. Sugerisao je da ekonomisti razmotre utvrđenu 
cenu za kupovinu navedene parcele imajući u vidu visinu kamate za prethodne tri 
godine. Predložio je da se od Vojske traži da preispita svoju ponudu jer je 2,5 godine 
koristila više sredstava nego što je bila vrednost imovine

Dmitar Popović smatra da je kupovina objekta Kluba Vojske bila greška, a 
posebno što je planiran za potrebe Gradske biblioteke jer to ne donosi prihod gradu. 
Podsetio je da Odbornička grupa DS nije glasala za to i da su drugi gradovi bolje 
postupili jer su imovinu Vojske Srbije menjali za stanove sa rokom realizacije od pet 
godina. Iznenađen je što se sada, na parceli koja se kupuje, planira izgradnja stanova a 
u gradu već postoji  veliki  broj  izgrađenih  a  neprodatih  stanova.  Smatra  da je sve 
posledica nemara prethodne vlasti.

Dragan Bisenić je  podsetio  da  je  gradonačelnik  potpisao   ugovor  o 
kupoprodaji i predmet ugovora primio u viđenom stanju. Pitao je ko je odgovoran za 
taj propust i naglasio da su u pitanju velika sredstva. 

Veljko Negovanović  je  podsećajući  da  je  Skupština   2006.  godine  donela 
Odluku o kupovini ove lokacije i da je nova skupštinska većina učinila sve da se to 
realizuje. Objasnio je da je potpisan ugovor sa  nadležnom direkcijom u toku postupka 
realizacije.  Smatra da Gradska biblioteka zaslužuje prostor za svoje potrebe,  ali  je 
ukazao na praksu u svetu da se taj prostor upotpuni pratećim sadržajem, kancelarijom 
za  mlade  i  slično.  Dodao  je  da  je  formirana  Komisija  koja  će  se  baviti  idejnim 
rešenjem ovog objekta i da svi ostali  mogu predložiti  ideje da se napravi najlepši 
objekat. Mišljenja je da u ovom postupku niko nije oštećen i da je ovo najbrži način za 
rešenje ovog problema, pa je pozvao odbornike da glasaju za ovaj zaključak.  

Nadežda Simović  nije  dovodila  u  pitanje  skupštinsku  Odluku  iz  ranijeg 
perioda,  jer  je  korisno da grad u svom vlasništvu  ima  parcele  u centru  grada,  ali 
smatra da treba pokušati da grad dobije neki benefit, zbog iznosa koji je pretplaćen. 

Kosta Milošević je podsetio da je svojevremeno razmatrana mogućnost da se 
kompletna imovina vojske na teritoriji Čačka zameni za stanove koje bi gradio grad,ta 



ideja nije realizovana, pa  smatra da možda treba sačekati da se imovina vojske vrati 
lokalnoj samoupravi bez naknade istučući da grad nema industrijsku zonu. 

Milan Bojović je istakao da je ovo prilika koju ne treba propustiti da se dođe 
do kvalitetnog prostora i ispravi  greška i da više ne treba o tome raspravljati. 

Radenko Luković je naglašavajući da je kupoprodajna cena utvrđena u čvrstoj 
valuti po jedinici mere, naglasio da štete u tom smislu nema i da bi zahtev za povraćaj 
sredstava  samo  produžio  rok  realizacije,  pa  smatra  da  je  ponuđeno  rešenje 
najpovoljnije. 

Aleksandar Tanasković je imao primedbu što se iz predloženih zaključaka ne 
vidi namena te lokacije, niti je precizirano o kojoj se katastarskoj parceli radi, pa je 
zatražio dodatna objašnjenja. Smatra da prilikom zaključivanja ugovora tadašnja vlast 
nije bila dovedena u zabludu. 

Na pitanja i primedbe iznete u toku pretresa odgovarao je Ljubodrag Petković, 
sekretar Skupštine grada Čačka.

Skupština je sa 36 glasova za, uz 24 uzdržana glasa, donela

ZAKLJUČAK
O UTVRĐIVANJU UKUPNE VREDNOSTI

NEPOKRETNOSTI VOJNOG KOMPLEKSA „KLUB VOJSKE“ ČAČAK,

u tekstu koji je odbornicima dostavljen u materijalu za sednicu Skupštine.

Zaključak  je sastavni deo zapisnika.

PETA TAČKA: Predlog zaključka u vezi ponude Ministarstva odbrane za 
                            prenos     prava     kori  šć  enja     na     k  .  p  .   br  . 4458/301   KO   Č  a  č  ak  

Predsednik Skupštine je otvorio pretres.

Za reč se javio Boško Obradović koji je mišljenja da, kad se govori o velikim 
investicijama treba ozbiljnije odrediti prioritete i planove, a u skladu sa tim opredeliti 
i sredstva gradskog budžeta. 

Pošto se više niko nije javio za reč,  Skupština  je  sa 38 glasova za,  uz 23 
uzdržana glasa donela

ZAKLJUČAK
U VEZI PONUDE MINISTARSTVA ODBRANE ZA

PRENOS PRAVA KORIŠĆENJA NA K.P. BR. 4458/301 KO ČAČAK,

u tekstu koji je odbornicima dostavljen u materijalu za sednicu Skupštine.

Zaključak  je sastavni deo zapisnika.



ŠESTA TAČKA: Izbor stalnih radnih tela Skupštine grada Čačka

Uvodno izlaganje po ovoj tački dnevnog reda podneo je Veljko Negovanović, 
predsednik Skupštine.

Pošto se u pretresu niko nije javio za reč, Skupština je sa 56 glasova za, donela

REŠENJE
O IZBORU PREDSEDNIKA I ČLANOVA  SAVETA ZA BUDŽET

I FINANSIJE,

tako što su izabrani:  za predsednika Dragan Andrić,  a  za  članove Milan Draškić, 
Nadežda Simović, Zoran Bojović i Aleksandar Tanasković.  

***

Skupština je sa 60 glasova za, donela

REŠENJE
O IZBORU PREDSEDNIKA I ČLANOVA  SAVETA ZA URBANIZAM, 

KOMUNALNE DELATNOSTI I ZAŠTITU
 ŽIVOTNE SREDINE,

tako što  su  izabrani:  za  predsednika:  Dmitar   Popović,  a  za  članove 
Slobodanka Urošević,  Milun Kuzmanović, Igor Krivokapić i Đorđe Šipetić.

***

Skupština je sa 60 glasova za, donela

REŠENJE
O IZBORU PREDSEDNIKA I ČLANOVA  SAVETA ZA ZDRAVSTVENU

I SOCIJALNU ZAŠTITU I OSTALE 
DRUŠTVENE DELATNOSTI,

tako što  su  izabrani:  za  predsednika:  dr  Milan  Roganović,   a  za  članove 
Slavica Dragutinović,  Dragan Bisenić,  dr  Biljana Radivojević,   Žaklina Tutunović, 
Sena Vujinović i Tanja Mihajlo.

***
Skupština je sa 60 glasova za, donela

REŠENJE
O IZBORU PREDSEDNIKA I ČLANOVA  SAVETA ZA STATUT

DRUGE PROPISE I ORGANIZACIJU,

tako što su izabrani: za predsednika: Stana Đukić,  a  za članove Miroslava 
Tanasković,  Dušica Bojović,  Zoran Spasović i Željko Jovančević.



***

Skupština je sa 61 glasom za, donela

REŠENJE
O IZBORU PREDSEDNIKA I ČLANOVA  KOMISIJE ZA

PRITUŽBE I PREDLOGE,

tako što su izabrani: za predsednika:  Duško Brković, a za članove Radomirka 
Veljović,  Bojan Drašković, Dragan Poluga i Brankica Terzić.

***

Skupština je sa 61 glasom za, donela

REŠENJE
O IZBORU PREDSEDNIKA I ČLANOVA SAVETA

ZA POLJOPRIVREDU,

tako što su izabrani: za predsednika: Drago Milošević,  a  za članove  Mira 
Milinković,  Radisav Racković,   prof. dr Miroslav Spasojević,  Bratislav – Braco 
Bojović,   Vladimir Nenadić i  Dragan Basarić.

***

Skupština je sa 62 glasa za, donela

REŠENJE
O IZBORU PREDSEDNIKA I ČLANOVA  SAVETA

ZA JAVNI RED I MIR,

tako što su izabrani:  za predsednika:   Dragan Radovanović,  a   za  članove 
Dragan Vučetić,  Milan Lazović,   Dragan Dolović, Vladan Stevanović,    Aleksandar 
Terzić i Vladimir Dimitrijević.

***

Skupština je sa 63 glasa za, donela

REŠENJE
O IZBORU PREDSEDNIKA I ČLANOVA SAVETA 

ZA LOKALNI EKONOMSKI RAZVOJ,

tako što su izabrani:   za predsednika: mr Vojislav Ilić, a za članove Danka 
Jovanović,   Dragan Brajović,  prof. dr Sreten Popović,  Dragan Ćendić,  Mihailo 
Jović i Biljana Pavlović.

***

Skupština je sa 58 glasova za, donela



REŠENJE
O IZBORU PREDSEDNIKA I ČLANOVA  KOMISIJE

ZA OBELEŽAVANJE PRAZNIKA I DODELU PRIZNANJA,

tako što su izabrani:  za predsednika:  dr Gradimir Aleksić,   a  za članove: 
Aleksandar  Maksimović,   Mirjana  Vulićević,   Predrag  Ostojić,  Snežana  Jeković, 
Radoš Kuzmanović,  Aleksandar Rakićević,   Nataša Kostić i Dušica Kovačević.

***

Skupština je sa 61 glasom za, donela

REŠENJE
O IZBORU PREDSEDNIKA I ČLANOVA 

 SAVETA ZA MLADE,

tako što su izabrani: za predsednika: Igor Trifunović,  a  za članove:  Vladica 
Gavrilović,   Mirjana  Milenković,   Nikola  Novaković,   Milan  Bojović,   Tamara 
Nikolić,  Goran Grbović, Nikola Ivanović i  Nenad Dramićanin.

***

Skupština je sa 62 glasa za, donela

REŠENJE
O IZBORU PREDSEDNIKA I ČLANOVA  KOMISIJE ZA
RAVNOPRAVNOST POLOVA I PODRŠKU PORODICI,

tako što su izabrani:  za predsednika: Ljiljana Ranković,   a  za članove: mr 
Nataša  Cvijović,   Sanja  Azanjac-Šišović,   Milka  Vučić,   Antonela  Luković, 
Gordana Marjanović i Staniša Šiljković.

Rešenja su sastavni deo zapisnika.

SEDMA TAČKA: Predlog rešenja o razrešenju i imenovanju Izborne komisije
                               grada Čačka u stalnom sastavu

Uvodno izlaganje po ovoj tački dnevnog reda podneo je Veljko Negovanović, 
predsednik Skupštine. 

Predsednik Skupštine je otvorio pretres.

Pošto se  niko nije javio za reč, Skupština sa 57 glasova za,  donela



REŠENJE
 O RAZREŠENJU IZBORNE KOMISIJE

GRADA ČAČKA U STALNOM SASTAVU,

u tekstu koji je odbornicima dostavljen u materijalu za sednicu Skupštine.

Rešenje je sastavni deo zapisnika.

Zatim je Skupština sa 56 glasova za, donela

REŠENJE
 O IMENOVANJU IZBORNE KOMISIJE

GRADA ČAČKA U STALNOM SASTAVU,

u tekstu koji je odbornicima dostavljen u materijalu za sednicu Skupštine.

Rešenje je sastavni deo zapisnika.

*** 

Predsednik  Skupštine  Veljko Negovanović  je  obzirom da  je  dnevni  red za 
današnju sednicu iscrpen, zaključio treću sednicu Skupštine u 13 sati i 20 minuta.

Ceo tok sednice Skupštine  je snimljen.

SKUPŠTINA GRADA ČAČKA
Broj: 06-71/12-I

31. avgust   2012. godine 

          SEKRETAR                                                                    PREDSEDNIK
Skupštine grada Čačka,                                            Skupštine grada Čačka,
  Ljubodrag Petković                                                          Veljko Negovanović

Zapisnik sa 3. sednice usvojen je na 4. sednici Skupštine grada, održanoj 14. i 
17. avgusta 2012. godine.
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